
 

HOUSING DESCRIPTION 
https://hadleycommunity.ca/resident-application/  

 
Hadley Community is a not-for-profit organization in Ville-Marie/Shaughnessy Village district, providing 

supportive housing for individuals affected by mental health challenges, homelessness, trauma, and 

addiction. We are a non-denominational, trans-affirming community focused on restoring stability, hope, 

and pathways  

 

Our client-driven model is supported by trained, compassionate staff, student stagiaires, volunteers, and 

a dedicated Board of Directors. Residents benefit from individualized support plans, psychoeducation, 

advocacy, and preventative care. We understand that recovery is not linear, and residents retain their 

housing during hospitalizations or relapses. This is a sober living environment. 

 

Programming includes celebrations, creative arts, wellness activities, life-skills development programs 

such as Next Step and Smart Recovery, and pre-employment support through Hadley Community 

Brigade. Applicants must be willing to live in a shared community and follow a Code de vie. Full 

mobility is imperative. 

 

 

Main House 

-12 private rooms  

Approx. 18-60 years of 

age 

-Monthly rent: $820 

John's House  

-11 private rooms 

Approx. 20-35 years of 

age. 

- Monthly rent:  

$750-$820 

Seymour House 

-12 private rooms  

Approx. 30-50 years of 

age 

-Monthly rent: $645-$925 

Anne’s House 

-28 Private studio apartments 

with individual bathrooms 

Approx.18-60 years of age 

-Monthly rent:  

25% of personal revenue  
 

Main House, John’s House, and Seymour House 

Three residential locations on Seymour Street, where 10% of the rooms are designated for 

transitional housing with six-month commitments. 

 

• Housing male or male-identifying residents who are semi-autonomous 

• In-house support available from 8:30 a.m. to 5:30 p.m. 

• Medication administered by staff on an as-needed basis 

• Three meals per day provided, plus snacks 

• Residents must have some capacity to maintain their personal space and hygiene 

 

 

Anne’s House (Admissibility criteria set by the Office Municipal Habitation Montreal) 

• Two community kitchens, Zen Den 

• Women or female-identifying individuals,  

• Confidential address with updated security measures 

• In-house support available from 9:00 a.m. to 5:00 p.m. 

• Residents should be able to self-administer their medication 

• Residents should be able to maintain their personal space and hygiene, and have the 

organizational skills to prepare basic meals (lunch provided) 

• $40 service fee for computer, telephone, and television access in the common room, as well as 

social activities.  

https://hadleycommunity.ca/resident-application/


 

Description du logement 
https://hadleycommunity.ca/resident-application/  

 
Hadley Community est un organisme à but non lucratif situé dans le quartier Ville-Marie/Shaughnessy 

Village, qui offre du logement avec soutien aux personnes touchées par des problèmes de santé mentale, 

l’itinérance, les traumatismes et les dépendances. Nous sommes une communauté non confessionnelle et 

inclusive des personnes trans, axée sur le rétablissement de la stabilité, de l’espoir et des parcours vers le 

mieux-être. 

 

Notre modèle centré sur le client est soutenu par un personnel formé et bienveillant, des stagiaires 

étudiants, des bénévoles et un conseil d’administration dévoué. Les résidents bénéficient de plans de 

soutien individualisés, de psychoéducation, de défense de leurs droits et de soins préventifs. Nous 

comprenons que le rétablissement n’est pas linéaire et que les résidents conservent leur logement lors 

d’hospitalisations ou de rechutes. Il s’agit d’un environnement de vie sobre. 

 

Le programme comprend des célébrations, des activités artistiques et créatives, des activités de bien-être, 

des programmes de développement des compétences de vie tels que Next Step et Smart Recovery, ainsi 

qu’un soutien à la pré-emploi grâce à la Hadley Community Brigade. Les candidats doivent être disposés 

à vivre au sein d’une communauté partagée et à respecter un Code de vie. Une mobilité complète est 

impérative. 

 

 

Main Principal 

-12 chambre privé  

Âge approximatif : 18 à 60 

ans 

- Loyer mensuel : 820 $ 

Maison John 

-11 chambre privé  

Âge approximatif :  

20 à 35 ans 

- Loyer mensuel:  

750$-820$ 

Maison Seymour 

-12 chambre privé  

Âge approximatif :  

30 à 50 ans  

- Loyer mensuel:  

645$-925$ 

Maison d’Anne 

-28 appartements-studios 

privés avec salle de bain 

individuelle 

Âge approximatif :  

18 à 60 ans 

- Loyer mensuel : 25 % du 

revenu personnel 

 

Maison Principale, Maison John et Maison Seymour 

 

Trois lieux résidentiels situés sur la rue Seymour, dont 10 % des chambres sont réservées au logement 
transitionnel avec un engagement de six mois. 
 

•  Logement pour résidents masculins ou s’identifiant comme masculins, semi-autonomes 

•  Soutien sur place disponible de 8 h 30 à 17 h 30 

•  Médicaments administrés par le personnel selon les besoins 

•  Trois repas par jour fournis, ainsi que des collations 

•  Les résidents doivent être capables de maintenir leur espace personnel et leur hygiène 

•  Mobilité complète requise 
 
 
 
 
 

https://hadleycommunity.ca/resident-application/


Maison Anne (Critères d’admissibilité établis par l’Office municipal d’habitation de Montréal) 
 

• Deux cuisines communautaires, Zen Den 

• Femmes ou personnes s’identifiant comme femmes 

• Adresse confidentielle avec mesures de sécurité mises à jour 

• Soutien sur place disponible de 9 h à 17 h 

• Les résidents doivent être capables de s’administrer eux-mêmes leurs médicaments 

• Les résidents doivent être capables de maintenir leur espace personnel et leur hygiène, et posséder les 

compétences organisationnelles pour préparer des repas simples (le déjeuner est fourni) 

• Frais de service de 40 $ pour l’accès aux ordinateurs, au téléphone et à la télévision dans la salle 

commune, ainsi que pour les activités sociales.  

 

 


